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Raad van Bestuur van de intergemeentelijke vereniging IVAREM – 4 maart 2022 (210) 
 

LIJST MET BEKNOPTE OMSCHRIJVING VAN BESLISSINGEN 
 
Aanwezig:  Koen Anciaux (voorzitter); 
 Jos Hellemans en Marc Franquet (ondervoorzitters); 
 Bavo Anciaux, Ivo Andries, Jeroen De Cuyper, Alex Goethals, Sylke Pex,  
 Patrick Princen, Mieke Van den Brande, Ingeborg Van Hoof en  
 Nicole Van Praet (leden); 
 Stefaan Deleus, en Geert Marrin (leden met raadgevende stem); 
 Vincent Volckaert (algemeen directeur en secretaris).     

Met volmacht aanwezig: - 

Verontschuldigd: Rina Rabau (lid) en Koen Kerremans (lid met raadgevende stem).  

Afwezig: - 

De vergadering wordt geopend om 17.00 uur door Koen Anciaux, voorzitter. 

Ad hoc (voor agendapunt 2.1.):  Emily Vermeeren en Anja Buysse (Deloitte). 

 

1. Goedkeuring notulen RVB 18-02-2022 (209) 
 
De raad van bestuur keurt de notulen van 18 februari 2022 eenparig goed. 

 

2. Agendapunten ter kennisname 
 

2.1. Audit Deloitte - presentatie 
 
De raad van bestuur neemt kennis van de resultaten van de audit uitgevoerd door Deloitte.  

Volgende vragen en opmerkingen worden geformuleerd door de bestuurders: 

Bavo Anciaux: “Is er hier meer werk dan gemiddeld in vergelijking met andere audits bij lokale besturen?”  

Anja Buysse (met veel ervaring met audits bij lokale besturen):  
“De resultaten zijn niet alarmerend in vergelijking met audits bij andere lokale besturen. Naast de verbeterpunten 
worden ook veel sterke punten vastgesteld. Het zal wel een structurele inspanning vergen om die verbeterpunten 
nu aan te pakken. Daarom is het goed dat er al zaken aangepakt werden zoals de eerste twee thema’s met de 
werkgroep. Naast het gaan voor de ‘quick wins’ zal er een concreet actieplan opgemaakt moeten worden dat op 
regelmatige basis kan opgevolgd worden door de raad van bestuur.” 

Geert Marrin: “Naast een aantal fundamentele verbeterpunten stel ik vast dat er ook een probleem is met het feit 
dat er nog veel verschillen zijn tussen gemeenten. Het is dan ook een werkpunt voor de gemeenten zelf om te 
streven naar zoveel mogelijk uniformiteit op gebied van afvalbeleid.”  

Ivo Andries: “In welke mate moeten wij ons ongerust maken over het regelmatige gebruik van de term 
‘onvoldoende’?”  
Anja Buysse: “Binnen het kader van deze opdracht is het niet mogelijk om absolute uitspraken te doen. Elke 
‘onvoldoende’ heeft bovendien niet dezelfde waarde. Je moet eerder kijken naar een aanpak van de 
risicobeheersing (effect x kans) om prioriteiten vast te leggen. Een ‘onvoldoende’ hier betekent eerder dat er 
marge is tot verbetering. 
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De presentatie wordt nagestuurd en de bestuurders kunnen nog bijkomende vragen tot verduidelijking sturen. 
Die vragen zullen gebundeld en beantwoord worden. 

 

3. Agendapunten ter goedkeuring 
 

3.1. Opvolging: Aankoop nieuwe inzamelvoertuigen 

 
BESLUIT (unaniem): 
De raad van bestuur gaat akkoord met de bestelling van 5 nieuwe compacte inzamelvoertuigen met HVO als 
duurzame brandstof. 

 

3.2. Wassen van werkkledij 

 
BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur beslist de samenwerking met ‘De Waarden Fabriek’ (The Value Factory) als wasserij voor de 
werkkledij van IVAREM verder te zetten. 
 

3.3. Goedkeuring notulen agendapunten 3.1. t/m 3.2. 

 
BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur keurt de notulen van 4 maart 2022 eenparig goed voor wat betreft agendapunten 3.1. en 
3.2. 

 

4.  Agendapunten ter bespreking/standpuntbepaling 
 
/ 

 

5. Varia, mededelingen en rondvraag  
 
/ 
 


